



Know Your Rights In an Encounter With ICE

YOU HAVE THE RIGHT TO

- Remain silent and refuse to answer any questions from ICE agents
- Refuse to open the door of a private home or office to ICE agents if the agents have no warrant, or have a warrant that is not signed by a judge
- Refuse to let ICE agents look at your belongings if they do not have a warrant signed by a judge
- Speak to an attorney

If You Are Arrested by ICE

- You have the right to remain silent, speak to an attorney, and call your consulate
- You do not have to provide any information about your immigration status, place of birth, or criminal record
- Speak to an attorney first!

If ICE Comes to Your House

- ICE agents can only enter if someone in the house gives them permission (opens the door) OR if they have a judicial warrant from a court and signed by a judge
- A warrant from ICE does not give agents permission to enter your home.
- Remain calm and respectful
- Ask if they are from ICE and to show you the judicial warrant by passing it under the door
- If they do not have a judicial warrant, say, "I do not give you permission to enter" and "I do not want to answer any questions"
- If the agents enter without a judicial warrant or your consent, ask them to leave and say, "I do not give you permission to enter" and "I will not answer any questions"
- If they begin to search your belongings, say, "I do not consent to this search"
- If they have a judicial warrant, say, "I do not want to answer any questions without talking to a lawyer"
- Do not give ICE agents any foreign documents such as passports, consular ids, or expired visas
- If the agents have an arrest warrant for someone else, do not lie about the person's whereabouts

If ICE Stops You On the Street

- Tell the ICE agents that you do not want to speak with them and do not answer any questions
- Ask if you are free to leave. If they say "yes," walk away. If they say "no," do not answer any questions.
- If they search your belongings, say, "I do not consent to this search"
- Do not sign any documents
- Do not give ICE any false or foreign documents
- Do not run away or resist an arrest
- Do not respond to questions about your immigration status or where you were born
- Ask the agents for ID to confirm they are ICE

For immigration-related questions and legal referrals, call the Catholic Charities Hotline:

NYS New Americans Hotline: 1-800-566-7636

NYC MOIA Legal Support Hotline: 1-800-354-0365

Mayor's Office of
Immigrant Affairs



Найдите ваши права при встрече с ICE

У вас есть право

- Молчать и отказаться отвечать на какие-либо вопросы от агентов ICE
- Отказаться открывать двери частного дома или офиса агентам ICE, если у них нет ордера или если ордер не подписан судьей
- Не позволять агентам ICE осматривать ваши вещи, если у них нет ордера, подписанного судьей
- судьей. Поговорите с адвокатом.

Если вас арестовали ICE

- ICE у вас есть право молчать, поговорить с адвокатом и позвонить в ваше консульство
- Вы не обязаны предоставлять информацию о вашем иммиграционном статусе, месторождения или судимости
- Поговорите сначала с адвокатом!

Если ICE пришли к вам домой

- Агенты ICE могут войти только в том случае, если кто-то в доме даст им разрешение (откроет дверь) или если у них есть судебный ордер, подписанный судьей
- Ордер из ICE не дает агентам разрешения входить в ваш дом
- Сохраняйте спокойствие и уважение
- Спросите, пришли ли они из ICE, и попросите их показать судебный ордер, передав его через зазор
- Если у них нет судебного ордера, скажите: "Я не даю вам разрешения войти" и "Я не хочу отвечать на какие-либо вопросы"
- Если агенты войдут без судебного ордера или вашего согласия, попросите их уйти и скажите: "Я не даю вам разрешения войти" и "Я не буду отвечать на какие-либо вопросы" Если они начнут обыскивать ваши вещи, скажите: "Я не даю согласия на этот обыск"
- Если у них есть судебный ордер, скажите: "Я не хочу отвечать на вопросы, не поговорив с адвокатом"
- Не давайте агентам ICE иностранные документы, такие как паспорта, консульские удостоверения или просроченные визы
- Если у агентов есть ордер на арест другого человека, не лгите о его месте нахождения.

Если ICE остановили вас на улице

- Скажите агентам ICE, что вы не хотите говорить с ними и отвечать на какие-либо вопросы
- Спросите, можете ли вы идти. Если они скажут "да", уходите. Если скажут "нет", не отвечайте на какие-либо вопросы
- Если они обыскивают ваши вещи, скажите: "Я не даю согласия на обыск"
- Не подписывайте никаких документов
- Не давайте ICE поддельные или иностранные документы
- Не убегайте и не сопротивляйтесь аресту
- Не отвечайте на вопросы о вашем иммиграционном статусе или месте рождения
- Попросите агентов показать удостоверение из ICE

По иммиграционным и юридическим вопросам, звоните на горячую линию Catholic Charities:

Горячая линия New Americans штата Нью-Йорк:

1-800-566-7636

NYC MOA горячая линия юридической

поддержки: 1-800-354-0365